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Yan Wu 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Intellectual property 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Wu's practice focuses on patent prosecution, reexamination, invalidation, and other IP-related 

counseling. 

He has helped many renowned global companies to obtain valuable patents in China, and provides 

profound legal services such as forwarding office actions, preparing responses to office actions, 

requests for invalidation, patentability searches, and consulting.  His practice primarily involves 

industries such as semiconductor, image processing, and automobile. 

Before joining Han Kun, Mr. Wu worked for three years at a leading IP law firm. 

EDUCATION 
Mr. Wu received a bachelor's degree from Beihang University in 2013, and received a master's degree 

from Beihang University in 2016. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

Member of the PRC Patent Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English, French 
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吴焱 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 知识产权 

工作经历 

吴焱律师专长于专利申请、复审、无效和相关咨询。 

他曾帮助许多世界知名公司处理各种专利事务，包括转达官方发文、答复审查意见、撰写无

效请求书、可专利性检索以及各种咨询，主要领域涉及：半导体领域、图像处理领域、汽车

领域等。 

在加入汉坤之前，吴焱律师曾在一家领先的知识产权代理机构工作 3 年。 

教育背景 

吴焱律师于 2013 年在北京航空航天大学获得工学学士，并于 2016 年在北京航空航天大学获

得工学硕士。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

中华人民共和国专利代理人执业资格 

工作语言 

中文、英文、法语 


